

Newsletter_September

Hong Kong Softball Association



2020 奧運亞洲/大洋洲資格賽

2020東京奧運壘球亞洲 / 大洋洲奧運資格賽於九月中下旬在上海舉行，香港女子壘球代表隊被編入B組，同組對手有澳洲、印尼及中華台北。

香港女子壘球代表隊在第一場分組賽對印尼，打足8局後，以6:5 險勝。其後兩場分組賽分別面對2隊強隊中華台北及澳洲，力戰下均告負，以1勝2負完成資格賽。可惜未能晉級去爭奪東京奧運會入場券。而最後一個2020東京奧運會女子壘球席位被全勝的澳洲奪得。



2020 Asia/Oceania Softball Olympic Qualifier

Hong Kong Women Team had participated 2020 Asia / Oceania Softball Olympic Qualifier in Shanghai in September. Hong Kong was in group B with Australia, Indonesia and Chinese Taipei. For the first match, Hong Kong managed to get the first win against Indonesia which ended up in a 8 innings thriller with the final scores 6:5. However, HKW Team had lost their games against Chinese Taipei and Australia, finished the tournament with 1 win and 2 losses, missed the chance to fight for the ticket to the 2020 Tokyo Olympics. And Australia was the winning team which will be qualified to the 2020 Tokyo Olympics.

AGM 2018-19

一年一度的會員大會已經在9月29日順利舉行，除了通過財政報告外，2019-20香港壘球總會執委會的各個職位，經已在9月29日的2018-19會員大會中獲動議通過，當選名單如下。

Annual General Meeting was held on 29 September. Apart from approving the Statement of Account, the Executive Council of 2019-20 have been elected, and listed as follows.



中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	職位 Position Nominated for
伍家謙	Ng Ka Him	會長President
黃慧群	Wong Wai Kwan Anna	副會長Vice President
吉田匡樹	Yoshida Masaki	副會長Vice President
張慶	Cheung Hing	副會長Vice President
繆俊康	Mau Chun Hong	秘書長Secretary-General
吳乙江	Ng Yuet Kong	司庫Treasurer
張子健	Cheung Tsz Kin	聯賽主委 Commissioner, League Affairs
黃偉倫	Wong William	事務主委 Commissioner, General Affairs
梁肇康	Leung Siu Hong	委員Council Member
王衛林	Wong Willem	委員Council Member
王曉基	Wong Hiu Kei	委員Council Member
李昶輝	Lee Chong Fai	委員Council Member

AED

本會已配備自動體外心臟去顫器（AED），以備不時之需，在緊急情況下，會員可以到辦事處借用。

We have already bought an AED to prepare for unexpected accidents. Under emergency situation, members could come to office to borrow the AED.

